



Dagsorden Menighedsrådsmøde
Tirsdag d. 13. juni 2023 Kl. 17.00-19.15

Mødet afholdes i Sognehuset (lille sal).
Kl. 19.15 serveres en let anretning, hvor vi ønsker hinanden god sommerferie 😊

Provst Detlef von Holst deltager i dele af mødet.

Afbud: Lene Floris, Vibeke Beierholm, Hanne Mejlhede, Birgitte Steen, Bruno Madsen

Gunder Gundersen kommer kl 18.

Fraværende:

Mødepunkter

Referat

Beslutningspunkter

1. Godkendelse af dagsorden

Marie Høgh anmoder om at få et nyt beslutningspunkt på dagsordenen vedr. Ansøgning til PU omkring samtalsaloner - I et samarbejde med Tølløse og Tveje Merløse Sogne. Punktet indsættes som nyt pkt. 7 – de øvrige punkter rykker. Der tilføjes dagsordenspunkt 2: "Status omkring, at sognet er under administration". Ellers godkendt

2. Lukket punkt
Status omkring fremtidig organisation.
V. Detlef von Holst

Der tilføjes dagsordenspunktet: "Status omkring, at sognet er under administration". Punktet vil være et orienterings og drøftelsespunkt – ikke et beslutningspunkt i forhold til den fremtidige organisation.

3. "Forening for Kristeligt Barmhjertigheds-arbejde i Holbæk"

Der skal tages stilling til et af de i bilaget beskrevne forslag til fremtiden for midlernes anvendelse. V. LF

Bilag fra Lene Floris er ikke kommet frem pga. sygdom.

2023-06-13 MR pkt. 3 bilag 1

Brev fra Birgitte Steen vedr. "Forening for Kristeligt Barmhjertigheds-arbejde i Holbæk"

Udsat til augustmødet

4. Ansøgning til PU:

Bevilling til at understøtte korsamarbejde mellem Tuse/Butterup Sogn- og Sankt Nikolai Sogns kor.

Vedtaget.
Såfremt ønsket om om midler for de ansøgte 3 år ikke imødekommes fuldt ud, men bare tildeles til ét år, bakker

<p>a. Det indstilles, at der indledes et samarbejde med Tuse/Butterup Sogn omkring børne og ungdomskor.</p> <p>b. På baggrund af en beslutning vedr. pkt. 4 a og tilbagemelding fra MR i Tuse/Butterup, indstilles det, at der fremsendes en ansøgning (bilag) --- til PU om dækning af bustransport.</p> <p>V. Henrik Gravesen 2023-06-13 MR pkt. 4 Bilag 1 Baggrund for ansøgning om støtte til korsamarbejde. 2023-06-13 MR pkt. 4 Bilag 2 Tilbud fra Vipperød Bustrafik 2023-06-13 MR pkt 4 Bilag 3 Ansøgning til PU om støtte til korsamarbejde. 2023-06-13 MR Pkt. 4 Bilag 4 Referat fra MR i Butterup-Tuse MR <i>(se pkt. 6 i dette bilag)</i></p>	<p>menighedsrådet fortsat op om at arbejdet iværksættes – så bare for et år.</p>
<p>5. Ansættelse af Kirke- og Kulturmedarbejder Menighedsrådets godkendelse af funktions- og stillingsbeskrivelse.</p> <p>Det indstilles at MR godkender stillingsskrivelsen og stillingsopslaget, som fremgår af medsendte bilag.</p> <p>V. Henrik Gravesen - som også fremlægger tidsplan og sammensætningen af ansættelsesudvalget.</p> <p>2023-06-06 MR pkt. 5 Bilag 1 <i>Stillingsbeskrivelse Kirke-Kulturmedarbejder</i> 2023-06-06 MR pkt. 5 Bilag 2 <i>Stillingsopslag Kirke-Kulturmedarbejder</i></p>	<p>Funktionsbeskrivelse og stillingsopslag godkendes, såfremt det formelle afsnit vedr. løn og ansættelsesvilkår indføres i henhold til gældende overenskomster.</p>
<p>6. Anmodning om udtrædelse af Menighedsrådet</p> <p>Vibeke Beierholm anmoder i brev til Formand Bjarne Fritzbøger om udtrædelse af menighedsrådet.</p>	<p>Menighedsrådet tager med beklagelse Vibekes anmodning til efterretning.</p>
<p>7. Ansøgning til PU omkring samtalesaloner i et samarbejde med Tølløse- og Tveje Merløse Sogne.</p> <p>V. Marie Høgh</p>	<p>Der ansøges om støtte fra Provstiets aktivitetspulje til i alt 6 samtalesaloner – fordelt ligeligt over to budgetår. Det forventede budget er på 60.000kr (fordelt over to budgetår).</p> <p>Marie læste ansøgningen op, som eftersendes til menighedsrådet.</p> <p>Menighedsrådet bakker op om at ansøgningen fremsendes. Henrik Gravesen koordinerer den videre ansøgningsproces med de to andre sogne.</p>
<p>Orienteringspunkter</p>	

<p>8. Orientering v. Præsterne</p>	<p>-Michael Rosendal orienterede om udsendelse af nyhedsbrev til sognebåndsløserne med Opfordring til, at skrive sig op til det digitale nyhedsbrev.</p> <p>-Marie Høgh orienterede om, at der er nedsat en arbejdsgruppe mhp at sikre kommunikationen omkring kirkens liv og aktiviteter.</p> <p>-Gunder Gundersen orienterede om, at der er kort tid til ansættelse af en vikar i forbindelse med hans orlov.</p> <p>Det er vigtigt, at processen omkring at finde en vikar overvejes i forhold til betids høring af præster og menighedsråd.</p> <p>-Der orienteredes om, at sognepræst Lene Funder har fået nyt arbejde</p>
<p>9. Orientering om status på albertavleprojekt. V- Lene Floris og Michael Rosendal.</p>	<p>Albertavlen af Carl Bloch er tilbage på plads. Erstatningsværket er udlånt til udstilling i 3 måneder, og der skal derefter findes en placering til værket her i sognet.</p>
<p>10. Flytning af RS – Og orientering om ny lokalefordeling. V. Michael Rosendal.</p>	<p>Orienteret.</p>
<p>11. Orientering om bygningssyn V. Torben Gaarskær</p>	<p>Referat af synet er fortsat under udarbejdelse. Fremlægges på et kommende MR.</p>
<p>12. Orientering om tildelte bevillinger fra PU</p> <ol style="list-style-type: none"> a. Vedr. dækning af udgifter ifm. medarbejders sygdom. b. Vedr. tildeling af midler til dækning af ekstraordinære udgifter i 2022 til energi. <p>V. Thea Holm Larsen.</p>	<p>Begge ansøgninger er imødekommet.</p>
<p>13. Udvalgsreferater 2023-06-13 MR pkt. 11 Bilag 1: <i>Referat af KK-udvalgsmøde 25. maj</i> 2023-06-13 MR pkt. 11 Bilag 2: <i>Referat af Aktivitetsudvalgsmøde 16. maj</i></p>	<p>-Ingen bemærkninger til de udsendte referater.</p> <p>-Der har været afholdt møde i Arbejds miljøorganisationen og i økonomiudvalget – referater herfra fremsendes efterfølgende v. Henrik Gravesen.</p>
<p>14. Evt.</p>	<p>-Bjarne Fritzbøger udtrykte stor anerkendelse til såvel elev ved kirkegården Hulda Schiermacher som til personalet på kirkegården i forhold til Huldas meget flot beståede uddannelsesforløb som gartner.</p> <p>-På menighedsrådsmødet i august evalueres kommissorier for Aktivitetsudvalget og Økonomiudvalget.</p>

	<p>Desuden behandles årshjul for menighedsrådet og ”10 bud for menighedsråd”</p> <ul style="list-style-type: none">-Menighedsrådet er berammet til d. 17. september i forlængelse af højmessens.-Thea, Henrik og Bjarne deltager i ekstraordinært budgetsamråd i provstiet d. 22. juni.
--	--

Referent: Ann Rose Busch

Der er 13. juni kl. 14 - indarbejdet et nyt punkt. 6 -
De efterfølgende punkter er rykket –
Bilagene:
2023-06-13 MR pkt. 11 Bilag 1:
Referat af KK-udvalgsmøde 25. maj
2023-06-13 MR pkt. 11 Bilag 2:
Referat af Aktivitetsudvalgsmøde 16. maj - er nu bilag til pkt 12.
Ann